
 

Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes tirsdag den 28. januar 2025 kl. 

18.00-21.00 i Konferencelokalet på skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Stine Prammann, Martine 

Bentsen, Mette de Fine Licht og Christine 

Colding Holmsgaard 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ koordinator: Jacob Rønlev 

Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Liva Lund Larsen (9.E) og 

Philippa Thorsen (8.D) 

 

Fraværende: Martine, Thomas P, Liva og 

Philippa.  

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt med forklaring på, at bilag blev 

eftersendt. 

2. 

 

Valg af ordstyrer 

 

Mette K blev valgt 

3. Meddelelser fra: 

 

18.00 – 19.10 

Orientering 

 

 

 Formanden 

 

 Intet 

 Skolen  

 

 - Skolechefen har sagt op, og direktøren  

(Lasse) er konstitueret skolechef. 

 

 

 

- MU elevregistrering 



Det er blevet pålagt skolen at bruge et nyt 

elevregistreringssystem, der er blevet indført 

med kort varsel i januar. Vi starter blødt op for 

at lære systemet. Hvis der er en elev der har 

meget fravær, vil skolen indlede en dialog med 

forældrene. Skolen anbefaler forældrene at 

acceptere at modtage en notifikation hvis deres 

barn kommer for sent. 

Bestyrelsen drøftede fordele og ulemper ved 

systemet, som der generelt var opbakning til, 

selvom det er lidt tungt at bruge. Men systemet 

kan generere statistik, der f.eks. kan bruges til 

dialog med forældrene. 

 

- Skoleudviklingssamtalen 

Afvikles i næste uge og på næste SB-møde 

informeres bestyrelsen om hvordan samtalen 

gik. Der laves en fælles rapport til politikerne 

fra de 3 skoler. 

 

- Personalesituationen 

Ny pædagog ansat den 1/3. 

Vi har haft genopslag på lærerstillingen. Dette 

gav desværre heller ikke noget, så vi har lavet 

nogle omrokeringer for at få kabalen til at gå 

op. Bl.a. har vi ansat to 4. års lærerstuderende 

til at dække nogle af timerne. 

Stillingen slås op igen til foråret. 

 

- Skolebal 30. januar 

Forældrene har indbetalt et beløb til 

skoleballet, som skolen selv samler ind. 

Også i år er der fleksibel mødetid mellem kl. 8 

og 9 om fredagen dagen efter ballet. 

 

- Vandprojekt 

Skolen er ved at få udskiftet vandrørene på 

skolen. 

 

 Lærerne 

 

 Lærere er udfordrede af forældre, der ikke 

læser lektier med deres børn når de tager på 

ferie uden for skoleferien. Det betyder, at 

eleverne er bagud når de kommer tilbage. 

 

 Eleverne 

 

 Intet 

 Udvalg 

 

 Udvalg nedsættes ang. forældrearrangementer. 

Debat og oplysning om digital dannelse. 



Der blev nedsat en udvalg til at planlægge et 

foredrag om digital dannelse. Udvalget består 

at Stine, Christine og Mette F. 

Udvalget kommer med et konkret forslag til 

næste Skolebestyrelsesmøde. 

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 Specialklasserækken under Dragør Skole bliver 

udvidet fra 16 til 24 elever. 

Der arbejdes stadig med planerne om at afholde 

en alkoholfri fest på sidste skoledag den 16. 

maj 2025. 

 

 PAUSE 19.10 – 19.15 

 

 

4. Ringetidssæt 19.15 – 19.50 Drøftelser og beslutning 

Bilag 1. (eftersendes - Carsten) 

 

Carsten fremlagde fordele og ulemper ved at 

vælge mellem 45 minutters lektioner og 60 

min. lektioner. 

Bestyrelsen drøftede oplægget. 

Sagen har været drøftet i lærernes faglige klub, 

og flertallet blandt lærerne mener, at skolen 

skal fortsætte med 60 min. lektioner. 

 

Bestyrelsen stemte om forslaget:  

- 4 stemte for 45 min. lektioner og   

- 2 stemte for 60 min. lektioner. 

Der var 6 stemmeberettigede. 

 

Det blev således vedtaget, at fra skoleåret 

2025/26 overgår skolen til 45 min. lektioner. 

 

5. Regnskab 19.50 – 20.10 Bilag 2. Foreløbigt årsregnskab 2024 - 

Beretning  

 

Skolens foreløbige regnskab udviser et 

merforbrug på 63.873 kr. En afvigelse der 

svarer til 0,11 %. De enkelte hovedgrupper 

udviser efter korrektioner kun mindre udsving. 

Merforbruget må påregnes at bliver overført til 

2025.  

Skolebestyrelsen bliver orienteret om det 

endelige regnskabsresultat på næste møde i 

februar. 

 

6. Færdselssikkerhed 20.10 – 20.20 Til Skolebestyrelsen fra Elevrådet 

 

Vi har bemærket, at der er rigtig dårligt udsyn 

når man kører til og fra bakken ved banerne. 



Derfor foreslår vi, at der bliver opsat nogle 

spejle. Det tror vi kunne give en større 

færdselssikkerhed for både gående og for dem 

der cykler- store som små. 

Vi håber, at I vil overveje forslaget, for vi har 

tit lagt mærke til, at det tit er tæt på at gå galt, 

hvor stierne krydser hinanden. 

Punktet tages op på næste møde i 

skolebestyrelsen, gerne med billeder. 

 

7. Ønske om en anden sats 

for daglig diætopkrævning 

ifm. lejrskole 

 

20.20 – 20.25 75 kr. opkræves i dag. Vi ønsker at hæve 

beløbet med 10 kr. 

 

Ift. regler for opkrævning følger vi 

lovgivningen ved at hæve beløbet til 85 kr. 

Bestyrelsen vedtog at hæve beløbet til 85. kr. 

 

8. Ordensregler 20.25 – 20.30 Bilag 3. Nordstrandskolens ordensregler 2025 

 

Ordensreglerne blev godkendt med enkelte 

ændringer. 

 

9. Værdiproces igangsættes 20.30 – 21.00 Bilag 4. Samarbejdet mellem forældre på 

Nordstrandskolen 

 

Claus orienterede om processen frem til det 

endelige produkt, som er foreløbig 3 plakater. 

Disse blev præsenteret for skolebestyrelsen. 

 

4 steder på skolen bliver plakaterne hængt op. 

De 3 er færdige og er: 

1. plakat er elev – elev 

2. plakat er voksen – voksen  

3. plakat er voksen – elev 

 

Den 4. plakat er ikke færdig, men skal være en 

forældre – forældre plakat.  

 

Denne opgave udskydes til næste møde. 

 

10. Eventuelt 

 

 Intet 

 

 

Kommende møder: 

 

 


